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سرویس سیاســی -نماینده مردم ممسنی و 
رســتم در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه 
بایــد به دولــت فرصت داد، گفــت: اینکه برخی 
مشــکلات را در ابتدای راه به گردن دولت بیندازیم 
صحیح نیست و این گونه نیست که دولت نخواهد 
کاری انجــام دهد. امید نصیبی با بیان اینکه »دولت 
چهاردهم کار خود را خوب شروع کرده و مجلس 
نیز حمایت کامل خود را نشــان داده است«، درباره 
برخی حاشیه ســازی ها علیه دولت اظهار کرد: باید 
به دولت فرصت داد؛ اینکه برخی مشــکلات را در 
ابتدای راه به گردن دولت بیندازیم صحیح نیست و 
این گونه نیست که دولت نخواهد کاری انجام دهد. 
قطعاً در آغاز هر دولتی یک سری مسائل وجود دارد 

که باید با همکاری همه دســتگاه ها آن ها را حل و 
فصل کرد. عضو کمیســیون امور داخلی کشور و 
شوراهای مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: مردم 
ما شایسته بهترین خدمت هستند و دولت عزم خود 
را بر همین منوال گذاشــته اســت و مجلس نیز در 
کنار دولت قرار دارد. قابل قبول نیســت که بگوییم 
که مثلًا دولت نخواســته به کسانی که در تعطیلات 
اخیر به مسافرت رفته اند، خدمات رسانی کند؛ قطعاً 
تعطیلات ایام اربعین و ۲۸ صفر حجم عظیم ســفر 
مردم به مکان های زیارتی و ســیاحتی را به همراه 
دارد اما به لطف خدا می بینیم که تلاش شد به بهترین 
شــکل خدمات رسانی انجام شــود؛ لذا نباید این 
موضوع را به گردن دولت بیندازیم و باید به دولت 

فرصت داد و همه دستگاه ها باید با دولت همکاری 
کنند. این نماینده مجلس با تاکید بر ضرورت پرهیز 
دولت از وارد شدن به حاشیه سازی ها، عنوان کرد: 
دولتمردان نباید به این حاشیه سازی ها اصلًا توجهی 
کنند بلکه باید به فکر اصلاح مســیر و اصلاح امور 
باشند. نصیبی در ادامه به تاکیدات رهبری در زمینه 
مبارزه با فساد اشاره کرد و گفت: مبارزه با فساد باید 
به صورت تمام و کمال انجام شــود و این خواست 
رهبری و مسئولان نظام است؛ در همین راستا نیز باید 
با هر کسی که قصد دارد در راه مبارزه با فساد و فساد 
ســتیزی حاشیه ای ایجاد کند، برخورد شود چراکه 
قطعاً کسانی که در راه مبارزه با فساد مانع و حاشیه 

ایجاد می کنند خودشان نیز دستی بر آتش دارند.

نصیبی نماینده مجلس شورای اسلامی:

باید به دولت فرصت داد

سیاسی

نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی، گفت: اگر سه عنصر وحدت ملی، امنیت ملی و منافع ملیایجاد شود، خروجی آن وفاق ملی به نفع ملت ایران خواهد بود.

احمدی نماینده ادوار مجلس مطرح کرد:

لزوم بازنگری در فعالیت احزاب برای تقویت 
فعالیت های حزبی در کشور

سرویس سیاســی - علی اصغر احمدی در 
پاسخ به این پرسش که آیا وفاق ملی یک مسئولیت 
عمومی و همگانی اســت، اظهار کرد: ما یک ظرفی 
بــه نام ایران و یک مظروف به نام ملت بزرگ ایران 
داریم. این ظرف و مظروف یک تناسبی با هم دارند. 
به نظر من برآیند دیدگاه عمومی ملت بزرگ ایران 
این است که از هویت و کشور خودشان دفاع کنند. 
اگــر در بحث وفاق ملی بخواهیــم ورود کنیم از 
صدر تا ذیل باید به این قصه توجه شــود. نمی شود 
گوشــه ای از آن را مورد توجه قرار دهیم و گوشــه 
دیگر آن را رها کنیم؛ همه عوامل موثر در این وفاق 

باید نقش آفرینی کنند.
احمدی با تاکید بر ســه عنصر وحدت ملی، 
امنیت ملی و منافع ملی، گفت: اگر این ســه عنصر 
ایجاد شــود، خروجی آن وفــاق ملی به نفع ملت 
ایران خواهد بود. این که آقای پزشــکیان به عنوان 
رئیس جمهور، تمشیت امور را در دست گرفته اند، 
مایه خوشحالی است، به خاطر اینکه ایشان به ذات 
یک انســان عاقل، فهمیده و تحصیل کرده است و 
ملت ایران را با تمام سلایقش درک می کند. برداشت 
و اســتنباط من همان اســت که در فرمایشات مقام 
معظم رهبری چه قبل از انتخابات و در ایام ثبت نام، 
چه بعد از انتخابات به آن اشاره شد، ایشان فرمودند 
دریچه جدیدی در کشــور گشوده شده است که با 
محوریت اجرایی آقای رئیس جمهور به آن سمت 

حرکت خواهیم کرد.
مدیران کشور باید چهار ویژگی اهلیت، 
عالم بــودن، عامل بودن و ســالم بودن را 

توأمان داشته باشند
 وی در پاسخ به این پرسش که دولت چگونه 
می توانــد به اهداف خود در زمان بندی مشــخص 
برســد، گفت: من داشــتن چهار مولفه را در سطح 

مدیریت کشــور ضروری می دانم و به 
آن معتقدم آقــای رئیس جمهور، وزرا، 
نماینــدگان مجلس و قوه قضاییه، فرقی 
نمی کند در هر رده ای که مسئولیت داشته 
باشــند باید این ۴ مولفه را داشته باشد. 
در قدم اول هر کسی که می خواهد مدیر 
شود، باید اهلیت داشــته باشد. اهلیت 
بــه معنای پایبندی به قانون اساســی و 
ارزش هایی است که مردم مان به آن قائل 
هســتند، خصوصاً کسی که می خواهد 
در اجرا کنار آقــای رئیس جمهور قرار 
گیرد؛ حــالا می خواهد وزیــر، معاون 
وزیر یا استاندار و فرماندار و غیره باشد. 
همچنیــن باید رئیس جمهــور را قبول 
داشــته باشــد و این اهلیت در او وجود 
داشته باشد. اگر این اهلیت نباشد، حتماً 

با چالش مواجه می شویم.
 احمدی ادامه داد: عنصر دوم عالم 
بودن است یعنی هر کسی که کاری به او 

سپرده می شود، عالم به آن کار باشد. سوم باید عامل 
باشــد یعنی مهم نیست که تنها علم کاری را داشته 
باشد، در عمل هم باید  بتواند این را برنامه ها را پیاده 
کند. عنصر چهارم این است که باید سالم باشد. اگر 
آقای رئیس جمهور در انتخاب افراد برای پست های 
مختلف این چهــار عنصر را در نظر بگیرد، به نظر 
من آن وفاق ملی رقم خواهد خورد. البته بخشی از 
این وفاق بر عهده ی سایر ارکان نظام است، از مقام 
معظــم رهبری گرفته تا ســایرین مثل قوه قضاییه،  
مجلــس و غیره که اگر در این فضا حرکت کنیم به 

نظر بنده یک گام به جلو خواهیم برداشت.
پلیس بایــد امنیت عمومی تجمعات را 

مثل مسابقات فوتبال تامین کند
معاون سیاسی وزیر کشور در دولت دوازدهم 
در جواب این سوال که لایحه ساماندهی تجمعات 
تا چه اندازه می تواند در اجرای دقیق اصل ۲۷ قانون 
اساسی موثر باشد، تصریح کرد: در قانون اساسی ما 
این مساله نهفته است؛ برای راهپیمایی و تجمع مردم 
بدون سلاح ممنوعیتی تعریف نشده است، اگرچه 

نحوه اجرای آن را قانون باید مشخص کند. 
این لایحه حدود ۷ سال پیش در سال های ۹۵ 
از سوی کمیسیون سیاسی دولت به وزارت کشور 
پیشنهاد شده بود که اگر قرار است، تجمعی برگزار 
شود، چه اصولی باید رعایت شود. کسانی که قانون 
اساسی را می نوشتند برای تجمعات اصلی مشخص 

نوشتند. شاید عده ای از کارگران بخواهند تجمعی 
داشته باشند اقشار مختلف جامعه مثل تاکسیرانان، 
پرســتاران و غیره از اتحادیه های صنفی هستند که 

می خواهند مطالبشان را عنوان کنند.
 وی افزود: برخی اوقات لازم است این گروه ها 
اظهار وجود کنند، در آن زمان لازم است که اماکنی 
مشخص شود. همچنین تقاضاکننده باید مشخص 
باشد، کسی که تقاضا می کند باید موضوع را مطرح 

کند و سخنران هم مشخص شود. 
فــرض بفرماییــد اســتادیوم آزادی یکی از 
این اماکن باشــد و در شــهر تهران اعلام کنند که 
می خواهیم در آن یک تجمعی داشــته باشــیم. اگر 
مکان معلوم، محدود و محصور باشد، تقاضاکننده و 
سخنران معین و مشخص باشد و همچنین مسئولیت 
آن را بپذیرنــد،  آن زمان یک تجمع قانونی شــکل 
خواهد گرفت. همچنین امنیت عمومی لازم است. 

پلیس باید امنیت عمومی تجمعات را مثل مسابقات 
فوتبال تامین کند.

نمی شــود همینطــور ۱۰۰ نفــر در 
خیابان ها راه بیفتند؛ ممکن است برخی وارد 

جمعیت شوند و آن را به هم بریزند
احمدی عنوان کرد:  اگر تجمعی با تعاریفی که 
مطرح شد، مشخص شود و پلیس ما هم بداند که اگر 
خطایی رخ دهد تقاضا کننده و خاطی کیست تا در 
برابر قانون پاسخگو باشد، مساله ای ندارد. نمی شود 
همین طور ۱۰۰ نفــر در خیابان ها راه بیفتند؛ اصلا 
اجازه چنین کاری را نداریم. به اعتقاد من تجمع در 
محیط بسته که قابل کنترل باشد باید به عنوان اولویت 
اول در نظر گرفته شود. اینکه راهپیمایی اتفاق بیفتد، 
حساســیت بالایی دارد چون محیط بسته نیست و 
جمعیت سیال و در حال حرکت است. ممکن است 
تعدادی بخواهند وارد آن جمعیت شوند و جمعیت 
را به هم بریزند. به نظر من قانون گذار باید شیوه آن 
را مشخص کند. ضرورت کشور را در آن می بینم که 
حتماً لایحه ای توسط دولت و وزارت کشور مجدداً 
به مجلس ارائه شود. یک بازنگری هم باید صورت 
گیرد تا با حداکثر دقت تجمع در چهارچوب قانون 
اساســی و قوانین شکل گیرد و تبعاتی برای کشور 
نداشته باشد. به هر حال باید یک عده ای صدایشان 

را منعکس کنند.
تمــام احــزاب ایــران جمع شــوند، 

نمی توانند یک دهدار مشخص کنند
این نماینده پیشــین مجلس شورای اسلامی 
در خصــوص لزوم بازنگــری در فعالیت احزاب 
و حمایت هــای دولت بــرای تقویت فعالیت های 
حزبــی در کشــور، گفت: در قانون اساســی ما از 
تشکیل حزب یاد شــده است ولی فرق احزاب ما 
با برخی دیگر کشورها در چیز دیگری است. نظام 
اداری ما و در دست گرفتن قدرت در کشور حزبی 
نیســت. در قانون اساســی برای احزاب ما جایگاه 
قدرتی تعریف نشده است. در انتخابات شوراهای 
روستا افرادی انتخاب می شوند تا فردی را به عنوان 
دهدار مشخص کنند و در شورای شهرها، شهردار 
را مشــخص می کننــد، تمام احــزاب ایران جمع 
شوند، نمی توانند یک دهدار مشخص کنند. چون 
در ســاختار قدرت در قانون اساسی ما جایگاهی 

برای احزاب مشخص نشده است.
 وی ادامه داد: برای مثال در پاکستان انتخابات 
حزبی برگزار می شــود. برای تشــکیل 
دولــت یک حــزب قــوی ۴۸ درصد 
کرســی ها را به دست می آورد و بر این 
اســاس نمی تواند دولت تشکیل دهد 
چون باید ۵۱ درصد باشــد، پس با یک 
حزب بسیار ضعیف که سه کرسی را در 
دست گرفته است، ائتلاف می کند. برای 
مثال توافــق می کند که دو وزارتخانه را 
به این حزب بدهنــد و در این صورت 
ائتلاف آنها به ۵۱ درصد می رســد، در 
این صورت می تواند دولت تعیین کند و 
نخست وزیر انتخاب کند. نظام ما بر پایه 
چهارچوب قانون اساسی است اما در آن 
احزاب در جایگاه قدرت نقشی ندارند.

احزاب ما مانند مرغی هستند 
که در عزا و عروســی باید آنها را 

ذبح کنیم
احمدی در تعریف احزاب با بیان 
اینکه حزب یعنی دولت ســایه نه آن دولت سایه ای 
کــه در انتخابات از آن نام برده شــد، تصریح کرد: 
یک حزب باید کادر قوی، برنامه و مانیفســتی قوی 
برای اداره کشــور داشته باشــد که اگر در جایی به 
قدرت رسید، بتواند بگوید که در سیاست خارجی، 
بهداشت، اقتصاد و غیره این برنامه های مشخص و 
ایــن آدم ها را دارد. حزب باید بتواند هم آدم معرفی 
کند و هم برنامه داشــته باشــد. وقتی احزاب ما در 
جایگاه قدرت نیســتند، معمولاً وقتی در انتخابات 
هم شــرکت می کنند، یا علــی از تو مدد می گویند 
و از شــخص A یا B حمایــت و تعریف می کنند 
چــون نظام ما یک نظام حزبی نیســت. احزاب ما 
مانند مرغی هســتند که در عزا و عروسی باید آنها 

را ذبح کنیم. 
وی خاطرنشان کرد: بهار احزاب در ایران تنها 
در یــک دوره انتخابات اســت و بعد از آن معنایی 
ندارد. من همه چیــز را نفی نمی کنم، احزاب باید 
حضور داشته باشند و حزب باید برنامه ریزی داشته 
باشد. مردم اگر ببینند که یک جریان حزبی که چپ 
و راست آن هم مهم نیست در چهارچوب نظام در 
طول ۴ ســال چه اقداماتی انجام داده است در دوره 
بعــدی یا به حزب دیگــری رای می دهند یا همان 
حــزب را انتخاب می کنند و به آن رای می دهند. ما 
در جریان انتخابات هم حزبی عمل نمی کنیم. اظهار 

وجودمان هم در عرصه سیاسی حزبی نیست.

سرویس سیاسی -یــک فعال 
رســانه ای گفت: رئیس جمهور به 
دنبال آن اســت که بر سر مواردی که 
سال هاســت در مورد آن ها اختلاف 
وجود دارد اجمــاع ایجاد کند و در 
سیاســت خارجی هم به توازن بین 

میدان و دیپلماسی تاکید دارد.
علی اصغر شفیعیان با بیان اینکه 
دیدار دولت مــردان با رهبری دیدار 
بســیار خوبی بود، گفت: رهبری در 
این جلســه به صورت مبسوط در 
مورد وضعیت کشور صحبت کردند 

و اینکه به لحاظ اقتصادی در چه شرایطی هستیم به صورت کامل تشریح شد.
این فعال رســانه ای با تصریح بــه تأکید رهبری بر ضرورت تغییر وضعیت 
معیشــت مردم و گرانی های موجود، گفت: این وضعیتی است که آقای پزشکیان 
تحویل گرفته، البته هیچ نقدی نداریم، چون اگر آقای پزشکیان نمی خواست نباید 
وارد این میدان می شد، پزشکیان این شرایط را می دانست و برای اصلاح آمده است. 
اینکه رهبری تأکید کردند این شــرایط در شأن مردم ایران نیست، بسیار ارزشمند 
اســت. آقای پزشکیان درصدد آن است که از ظرفیت دولتی که تشکیل داده برای 

تغییر شرایط کشور استفاده کند.
شفیعیان با اشاره به تأکید رهبری بر استفاده از ظرفیت های کشور، افزود: ایشان 
در فرمایشاتشان بر این نکته تأکید داشتند که برخی نتوانسته اند از ظرفیت هایی که در 
کشور وجود دارد استفاده کنند یا به طور کامل استفاده نکرده اند، ایشان هم چنین بر 
کار کارشناسی تأکید کردند، امری که مورد تأکید و جزء شعارهای آقای پزشکیان 

هم بوده است و رئیس جمهور سعی کرده تا به حال به آن پایبند باشد.
وی تأکید رهبری بر اســتفاده از جوانان را امری برشــمرد که دســت آقای 
رئیس جمهور را برای به کارگیری جوانان باز می گذارد تا در چند سال آینده نسلی 
از مدیران جوان را در اختیار داشــته باشــیم و زمانی که قرار است دولت ها عوض 
شوند، یا حتی اگر دولتی می خواهد تحولی در مدیرانش ایجاد کند ناگزیر به استفاده 
از افراد بالای ۷۰ ســال نباشــد. این فعال رســانه ای افزود: اگر در دولت های قبل 
چنین نگاهی وجود داشت و مدیران جوان تری را در رده های میانی به کار گرفته 
بودند، الان دســت آقای پزشکیان برای به کار گیری این جوانان در دولت باز بود 
و می توانســت حتی از افراد زیر ۵۰ سال و ۴۰ سال به عنوان وزیر استفاده کند، اما 
دولت ها معمولا از افراد با سن بالاتر استفاده کردند، بنابراین برای دولت های بعدی 

چندان سرمایه انسانی جوان نداشتیم.
شــفیعیان با اشاره به مفهوم »عدالت« به عنوان یکی دیگر از محورهای مورد 
تأکیــد رهبر انقلاب، تصریح کرد: »عدالت« و انصاف نقطه مرکزی گفتمان آقای 
پزشکیان بود، تأکید رهبری بر این مقوله، به رئیس جمهور برای پیشبرد برنامه هایش 
به ویژه در حوزه هایی مثل آموزش و بهداشت که نمی شود معیارهای اقتصاد آزاد را 
لحاظ کرد، کمک می کند. وی همچنین با بیان اینکه یکی از تأکیدات ضمنی رهبری 
بن بست شکنی و پیدا کردن راه حل برای مشکلات و رها نکردن آن ها بود،بیان کرد: 
به نظر می رسد آقای پزشکیان در همین مدت کوتاه در بعضی موضوعات به جای 
ادامه مسیر گذشتگان، راه خودش را در پیش گرفت و یکی از این موارد استفاده از 
بانوان در مقام وزارت بود، در حالی که بسیاری از پیغام پسغام ها امری خلاف این 
را انتظار داشــت. این فعال رســانه ای در پاسخ به سوالی درخصوص چند و چون 
رویکرد سیاست خارجی دولت چهاردهم، اظهار کرد: در سیاست خارجی اعتماد 
اصل نیست و همیشه همه به هم بدبین هستند، مبنای سیاست خارجی بده بستان 
است و رهبری هم بر این امر تأکید داشتند. آنچه در سیاست خارجی تعیین کننده 
است منافع ملی است، هر کشوری به دنبال تأمین منافع خودش است، آمریکا، چین 
و عربســتان هریک منافع خودشــان را دنبال می کنند و نحوه تعامل با آن ها باید به 
گونه ای باشد که منافع خودمان را تأمین کنیم. از این نظر سیاست خارجی دولت 

پزشکیان در تداوم راه تمام دولت هایی است که این رویکرد را معیار قرار داده اند.
شفیعیان با تصریح به این نکته که اصل سیاست گذاری در سیاست خارجی 
طبق قانون بر عهده رهبری است، گفت: اما در مقام اجرا بعضی از دولت ها در برخی 
مقاطع توازن بین میدان و دیپلماسی را آن گونه که باید رعایت نکردند و این سبب 
ایجاد تنش هایی در داخل شد؛ به این ترتیب پزشکیان راهی جدا از دولت های قبل 
در پیش نخواهد گرفت و سعی او بر این خواهد بود که این توازن حتما برقرار شود. 
آقای عراقچی هم در روزهای اخیر بر برقراری توازن بین میدان و دیپلماسی تأکید 
کرده اســت. وی در تشریح معنای »وفاق ملی« به عنوان محوری ترین شعار مورد 
تأکید رئیس جمهور، تاکید کرد: برخی ممکن است توقع داشته باشند که در دولت 
باید از همه جناح ها حضور داشــته باشند، این الزامی نیست، هرچند دولتِ آقای 
پزشکیان خیلی متنوع شکل گرفته و دیدگاه های مختلف در دولت حضور دارند، 
اما آنچه مقصود از وفاق ملی است این است که آقای پزشکیان به گونه ای صاحبان 
دیدگاه های مختلف را برای حل مسائل و مشکلاتی که گرفتار آنها هستیم به اجماع 
برســاند. این فعال رســانه ای اضافه کرد: مسائلی که در دهه ها یا سال های گذشته 
در کشور مشکل ساز شده و بدون اجماع همه با هم حل شدنی نیست. پزشکیان 
نمی خواهد کار عجیبی کند و برای کسی نگرانی به وجود بیاورد. وی مسأله رفع 
تحریم ها را یکی از مصادیقی عنوان کرد که رئیس جمهور درصدد آن است در مورد 

آن بین نهادها و صاحب نظران و دیدگاه های مختلف اجماع ایجاد کند.
شــفیعیان با بیان اینکه مردم انتظار دارند تحریم ها برداشــته شــود و بتوانند 
راحت تر زندگی کنند و تأکید رهبری هم بر رفع تحریم هاســت، گفت: در مورد 
مسائل این چنینی اگر بشود همه نهادها و همه افرادی را که صاحب نظر و قدرت 
هستند را به اجماع رساند، می توان امیدوار بود مشکلاتی که تا به حال لاینحل بوده 
حل شــوند. وی درخصوص موارد دیگری که باید برای حل آن ها اجماع حاصل 
شود، گفت: موضوع دیگر مسأله فیلترینگ است، که باید بحث شود در چه سطحی 
فیلتر باید باشد و در چه سطحی نباشد. مسأله دیگر بحث سرعت اینترنت، و برخی 
موضوعات اجتماعی اســت که به نظر می رســد آقای پزشکیان توانایی به اجماع 

رساندن صاحب نظران و نهادهای مختلف را برای حل این مسائل داشته باشد.

سرویس سیاسی -رئیس شورای اطلاع رسانی دولت گفت: دنبال هماهنگی 
همه بخش های رسانه ای و روابط عمومی دولت هستیم و استفاده از ظرفیت تمامی 

صاحب نظران اعم از اصلاح طلب، اصولگرا و مستقل، در اولویت ماست.
الیاس حضرتی، رئیس شورای اطلاع رسانی دولت در حساب کاربری خود 
نوشــت: به طور رسمی به عنوان رئیس شــورای اطلاع رسانی دولت چهاردهم، 
شــروع به کار کردم. در اولین اقدام، با تعدادی از عزیزان و جوانان خوش فکر و 

صاحب نظر در حوزه رسانه، دیدار و از آنها دعوت به همکاری کردم.
دومین برنامه امروز، برگزاری اولین جلســه ی هماهنگی رئیس شــورای 
اطلاع رســانی، سخنگو و معاون ارتباطات ریاســت جمهوری بود. مباحثی را 
درباره کم وکیف نشست خبری ۲۶ شهریور رئیس جمهور مطرح کردیم و قرار 

شد مسئولیت برگزاری این نشست با آقای طباطبایی باشد.
به دنبال هماهنگی کلیه بخش های رسانه ای و روابط عمومی دولت هستیم و 
همچنین استفاده از ظرفیت تمامی صاحب نظران عرصه رسانه، اعم از اصلاح طلب، 

اصولگرا و مستقل، در اولویت است و از همه عزیزان درخواست کمک دارم.«

سرویس سیاســی - نائــب 
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس 
گفــت: مجلس بــرای همکاری با 
دولت به منظــور رفع موانع قانونی 
پیش روی جذب ســرمایه گذاری 
خارجی آمادگی کامل دارد و در این 

مسیر همراه دولت خواهد بود.
جعفــر قــادری با اشــاره به 
صحبت هــای اخیر رئیس جمهور 
مبنی بر تــلاش دولت برای جذب 
ســرمایه گــذاری خارجی گفت: 
این رویکرد دولت و شخص آقای 

پزشــکیان قابل تقدیر و حمایت اســت و ما امیدواریم که در ادامه مســیر موانع 
برداشته و اصلاح چهارچوب های قانونی این امر به نحو شایسته ای صورت گیرد.
وی اظهار داشت: مجلس برای همکاری با دولت به منظور رفع موانع قانونی 
پیش روی جذب سرمایه گذاری خارجی آمادگی کامل دارد و در این مسیر همراه 
دولت خواهد بود، مهمترین اقدام برای جذب ســرمایه خارجی رفع مشکلات 
سرمایه گذاران داخلی است، تا زمانی که مشکلات سرمایه گذار داخلی حل نشود 

سرمایه گذار خارجی هم تمایلی به سرمایه گذاری در کشور ما نخواهد داشت.
قادری، ایجاد شــفافیت و بهبود فضای کســب و کار را از جمله مواردی 
دانســت که برای جذب ســرمایه گذاری خارجی باید مد نظر قرار گیرد. نائب 
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس اظهار داشت: امروز منابع مالی ما برای رسیدن 
به رشد اقتصادی ۸ درصد محدود است و ما برای ایجاد رشد اقتصادی در کشور 
باید جذب سرمایه خارجی را در دستور کار قرار دهیم. رئیس جمهور در نخستین 
گفت وگوی تلویزیونی با مردم گفت: آنچه کارشناســان و اقتصاددان می گویند 
این اســت که برای رســیدن به رشد اقتصادی ۸ درصدی، به ۲۰۰ تا ۲۵۰ میلیارد 
دلار سرمایه گذاری نیاز داریم، به هر حال برای رسیدن به رشد ۸ درصدی، نیاز به 
سرمایه گذاری داریم. افزایش سرمایه در داخل کشور با افزایش بهره وری ممکن 
می شود، اما کل پولی که در کشور داریم، بیش از ۱۰۰ میلیارد دلار نیست، یعنی 
اگر همه پول هایی که موجود هست را جمع کنیم تازه ۱۰۰ میلیارد دلار می توانیم 
سرمایه گذاری کنیم، از این رو ۱۰۰ میلیارد دلار سرمایه گذاری خارجی نیاز داریم 
تا به رشــد اقتصادی ۸ درصدی برسیم. دکتر پزشکیان با بیان اینکه این موضوع 
به ارتباطات خارجی ما و نیز ایرانیانی که در خارج هستند برمی گردد، گفت: هم 
وزارت امــور خارجــه ما باید در این رابطه تلاش کند هم نگاه ما باید در رابطه با 
مسائل مختلف اصلاح شود و آن وحدت و انسجام داخلی به وجود بیاید. وی با 
بیان اینکه از سوی دیگر باید تولیدکنندگان و سرمایه گذاران به ما و ثبات قانونی ما 
اعتماد و اطمینان پیدا کنند، اظهار کرد: اول باید به سرمایه گذاران اطمینان بدهیم که 
بستر را برای شکوفایی آنها فراهم می کنیم و قوانین مانع را از سر راه آنها برخواهیم 

داشت؛ این چیزی است که به دنبال آن هستیم.

ســرویس سیاسی - ابراهیم عزیزی با اشاره به اینکه وزارت امور خارجه 
و دولت باید هرچه ســریع تر مســئولین روسیه را دعوت کنند ، گفت: با گفتگو 
سازنده از اقداماتی که منافع منطقه ای را دچار آسیب و یا روابط ایران و کشورهای 
همسایه را دچار آسیب می کند، مانع شود. مذاکره روش خوبی برای رسیدن به 

همه خواسته است.
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی در 
خصــوص مواضــع اخیر روس ها در دیدار پوتین و الهام علی اف در خصوص 
کریدور زنگزور گفت:جمهوری اسلامی ایران با هرگونه تغییر ژئوپلیتیکی منطقه 
مخالف است و اساسا تغییرات  ژئوپلیتیک منطقه تاثیرات بسیار زیادی بر امنیت 
منطقه خواهد داشت و چون این تغییرات موجب کاهش امنیت و آسیب جدی به 
منطقه در منافع امنیتی می شود  جمهوری اسلامی ایران این را قابل پذیرش نمی 
داند. عزیزی اظهار داشت: اساسا این کریدور کریدور جعلی و ساختگی  است و بر 
اساس توهمات دنبال می شود توهمات توران بزرگ و غیره واقعیت نداشته است 
و نیز قابل تحقق نیست. وی با تاکید بر اینکه بار ها از طرق مختلف به کشور های 
منطقه اعلام کرده ایم که این کریدور خط قرمز ایران محسوب می شود گفت:هر 
گونه تغییر و اقدامی در ژئوپلیتیک منطقه با واکنش جدی و محکم ایران مواجه 
خواهد شد. عزیزی اظهار داشت: اینگونه اقدامات برای ایران خط قرمز است و 
جمهوری اسلامی ایران اجازه نخواهد داد که از این خط قرمزها به هر دلیل یا به 
هر نحوی عبور شود.ایران از منافع ملی و امنیت خودش عدول نخواهد کرد و آماده 
ی مذاکره با کشورهای منطقه است. ما معتقدیم باید این مسائل و موضوعات  با 
مذاکره حل و فصل شود. رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شــورای اســلامی با بیان اینکه وزارت امور خارجه باید این موضوع را از طریق 
دیپلماسی فعال دنبال نماید، افزود:وزارت امورخارجه و دولت باید هرچه سریع 
تر مسئولین روسیه را دعوت کنند و با گفتگو سازنده از اقداماتی که منافع منطقه 
ای را دچار آسیب و یا روابط ایران و کشورهای همسایه را دچار آسیب می کند، 

مانع شود. مذاکره روش خوبی برای رسیدن به همه خواسته است.

سرویس سیاسی -سخنگوی حزب اعتدال و توسعه، تاکید کرد: طبیعتا یک 
رشته مسائل ایذایی بر سر راه دولت قرار خواهد گرفت، اما تمرکز دولت چهاردهم 

باید بر روی تحقق وعده هایی باشد که به مردم داده است.
جواد هروی با اشاره به ضرورت پرهیز دولت چهاردهم از ورود به مسائل 
حاشیه ساز، بیان کرد: دولت چهاردهم بنا به عهدی که دکتر پزشکیان با مردم بست، 
قرار شــد از جنس متفاوتی با آنچه که از دولت های گذشــته به تجربه دیده بود، 
عمل کند. از سوی دیگر قرار بر این شد دکتر پزشکیان با استفاده از همه تجربیات 
دولت های قبل، دولتی را بنا کند و وزرایی را بکار گیرد که مستقیما به سراغ رفع 
مشکلات معیشتی مردم در داخل و رفع موانع تحریمی در خارج از کشور باشد.
وی اظهار کرد: به همین خاطر محتملا یک رشته حرکت های ایذایی مثل 
مباحث فســاد یا موضوع بورس که در هفته پیش در رسانه ها مطرح شد، شاید 
حرکــت دولت چهاردهم را کاهش دهد و ســرعت آن را کم کند. طبیعتا دکتر 
پزشکیان باید به دنبال تحقق وعده هایی باشد که به مردم داده بود و در مسیر خود 
از پرداختن به حرکت های حاشیه ای اجتناب کند. یک اصل  مسلم وجود دارد 
که دولت های موفق، دولت هایی هستند که تحقق اهداف آنان برایشان مهم تر 

است تا آنچه که به عنوان مباحث روزمره مطرح می شود.
سخنگوی حزب اعتدال و توسعه در ادامه تصریح کرد: هر چند که موضوع 
مبارزه با فساد یک بحث اصلی است. اما این فسادی که به وجود می آید خودش 
متاثر از شرایط ناهماهنگ و نامناسبی است که به وجود آمده است. اگر تناسبی در 
نظام اداری و اجرایی کشور ایجاد شود و نظارت بر ارکان اجرایی کشور، دستگاه 
ها و نهادها بالا برود، طبیعتا هیچ گاه فساد و حواشی بروز و ظهور نخواهد کرد. 
دکتر پزشکیان نیز قصد دارد با تیکه بر کارشناسان مانع از ورود چنین حرکت های 

حاشیه ای در راه دولت شود.

شفیعیان فعال رسانه ای:

برنامه پزشکیان در سیاست داخلی 
اجماع سازی و در سیاست خارجی 
توازن بین میدان و دیپلماسی است

حضرتی رئیس شورای اطلاع رسانی دولت:

از ظرفیت صاحبنظران اصلاح طلب، 
اصولگرا و مستقل استفاده می کنیم

نائب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس خبر داد:

آمادگی مجلس برای رفع موانع 
قانونی بر سر راه جذب
 سرمایه گذاری خارجی

رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی :

سوءتفاهم با روسها باید برطرف شود

سخنگوی حزب اعتدال و توسعه:

رئیس جمهور با تکیه بر کارشناسان 
مانع از ورود دولت به حاشیه ها شود

عنصر دوم عالم بودن اســت یعنی هر کســی که 
کاری به او ســپرده می شود، عالم به آن کار باشد. 
ســوم باید عامل باشــد یعنی مهم نیست که تنها 
علم کاری را داشــته باشد، در عمل هم باید  بتواند 
ایــن را برنامه ها را پیاده کنــد. عنصر چهارم این 
است که باید ســالم باشد. اگر آقای رئیس جمهور 
در انتخــاب افراد بــرای پســت های مختلف این 
چهــار عنصــر را در نظر بگیرد، بــه نظر من آن 
وفاق ملی رقم خواهد خورد. البته بخشــی از این 
وفاق بر عهده ی ســایر ارکان نظام است، از مقام 
معظم رهبری گرفته تا سایرین مثل قوه قضاییه،  
مجلــس و غیره که اگر در ایــن فضا حرکت کنیم 
به نظــر بنده یک گام به جلو خواهیم برداشــت.
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